



Mr. Dijon DaCosta, Sr., ဘုတ်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ  
Mrs. Deirdre P. Pierce, ဒုဥက္ကဋ္ဌ  
Mrs. Anna Hill  
Mrs. Whitney McGinniss  
Mrs. Allyson Gevertz  
Mrs. Vickie B. Turner  
Dr. Joyce Morley

Dr. Devon Q. Horton | ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး

လက်တလော သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

မတ်လ 12 ရက်၊ 2024 ခုနှစ်

ဆက်သွယ်ရန် -

Donald Porter, Ed.D.  
Carla Parker

678-481-41  
404-734-17

နောက်ဆုံးထွက် Cognia ပြန်လည်သုံးသပ်ချက်တွင် မြှင့်တင်ထားသော ဘုတ်အဖွဲ့ အုပ်ချုပ်မှုနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုအတွက် ကတိကဝတ်များကို မီးမောင်းထိုးပြသည်

(STONE MOUNTAIN, GA) – DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် မကြာသေးမီက Cognia စောင့်ကြည့်လေ့လာသုံးသပ်ချက်အစီရင်ခံစာ၏ အပြုသဘော ဆောင်သော ရလဒ်များကို ကြေညာရန် ဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ အစီရင်ခံစာတွင် ခရိုင်ခေါင်းဆောင်များသည် အုပ်ချုပ်မှုစံနှုန်းများနှင့်အညီ ၎င်း၏ အခန်းကဏ္ဍနှင့် တာဝန်များကို ကျေပွန်အောင် လုပ်ဆောင် နေကြောင်း ညွှန်ပြပါသည်။

နိုဝင်ဘာလ 1-3 ရက်၊ 2023 ခုနှစ်မှ ပြုလုပ်ခဲ့သည့် အကဲဖြတ်မှုသည် DCSD ၏ တိုးတက်မှုကို အကဲဖြတ်ရန် ယခင်အသိအမှတ်ပြုမှုပရိုတိုကောမု Cognia စွမ်းဆောင်ရည်စံနှုန်း 1.5 ကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းခြင်းနှင့် နိုဝင်ဘာလ 8-11 ရက်၊ 2022 ခုနှစ် ပြုလုပ်ခဲ့သည့် စံချိန်စံညွှန်းများနှင့် ကိုက်ညီသည့် လမ်းညွှန်ချက်များအပေါ် အကဲဖြတ်သုံးသပ်ခြင်းများကို အကဲဖြတ်ရန် စီစဉ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ မှတ်သားထားသော တိုးတက်မှုများကို ခရိုင်ဦးစီးမှူးခေါင်းဆောင်များက ဂုဏ်ပြုခဲ့ပါသည်။

"DeKalb ကောင်တီကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့ရဲ့ တိုးတက်မှုနဲ့ အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ COGNIA ပြန်လည်သုံးသပ်ချက်ဟာ ကျောင်းသားအောင်မြင်မှုအတွက် မိမိတို့ရဲ့ မယိမ်းမယိုင်ဆက်ကပ်အပ်နှံမှု အထောက်အထားတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်စေရန် ကတိကဝတ်ပြုခြင်းတွေနဲ့ ကျောင်းသား တွေကို ပညာရေး၊ လူမှုရေးနဲ့ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာတွေ ကြီးထွားလာအောင် ခွန်အားဖြစ်စေတဲ့ အသွင်ပြောင်းပညာရေးအတွေ့အကြုံကို သူတို့အတွက် ဖန်တီးထားပါတယ်" ဟု DCSD ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Dr. Devon Q. Horton က ပြောကြားခဲ့သည်။ "သူတို့ရဲ့ အမြော်အမြင်ရှိတဲ့ ဦးဆောင်မှုနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေက ပညာရေးထူးချွန်မှုအတွက် စံနှုန်းသစ်တစ်ခု သတ်မှတ်ပေးခဲ့ပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးမှာရှိတဲ့ ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့တွေအတွက် စစ်မှန်တဲ့ ခွန်အားပေးမှုတစ်ခု ဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။"

Cognia စောင့်ကြည့်လေ့လာသုံးသပ်ချက်အစီရင်ခံစာသည် ဘုတ်အဖွဲ့ အုပ်ချုပ်မှုစံနှုန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် "တိုးတက်မှု" အဆင့်သတ်မှတ်ချက်ကို မှတ်သားထားသည်။ အထူးသဖြင့် "ဘုတ်အဖွဲ့က ခရိုင်အကျိုးအတွက်နဲ့ အထူးသဖြင့် ကျောင်းသားရဲ့အောင်မြင်မှုအတွက် ပိုမိုအာရုံစိုက်လုပ်ဆောင်နေပါတယ်" ဟု ၎င်းက ထောက်ပြထားသည်။ အစီရင်ခံစာတွင် "ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များသည် ၎င်းတို့၏ အခန်းကဏ္ဍကို စိတ်အားထက်သန်ကြပြီး ချမှတ်ထားသော ပေါ်လစီများနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို လိုက်နာခြင်းအတွက် အများစုမှာ ကြီးမားသော တာဝန်ဖြစ်သည်" ကို ဖော်ပြထားပါသည်။

"DeKalb ကောင်တီပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့ဟာ Cognia က ဒီနောက်ဆုံး သုံးသပ်ချက်မှရလဒ်တွေကို ကျေနပ်မိပေမယ့်လည်း ကျွန်တော်တို့ လုပ်ဆောင်ရမယ့် အလုပ်တွေရှိကြောင်းအသိအမှတ်ပြုပါတယ်" ဟုဘုတ်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Dijon DaCosta, Sr. က ဖော်ပြပါသည်။ "ထူးခြားတဲ့ ခရိုင်အစိုးရကျောင်းတစ်ခုကို မြှင့်တင်ဖို့နဲ့ ရေရှည်တည်တံ့ဖို့ ဒီဘုတ်အဖွဲ့ရဲ့ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုတွေကို ထပ်လောင်းဖော်ပြထားပါတယ်။ DeKalb ကောင်တီပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့ဟာ ဘုတ်အဖွဲ့အုပ်ချုပ်မှု တိုးတက် စေဖို့နဲ့ ကျွန်တော်တို့ ကျောင်းသားတွေရဲ့အနာဂတ်အတွက် လက်ရှိ တိုးတက်မှု ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုတွေကို မြှင့်တင်ဖို့ရန်နဲ့ ရေရှည်တည်တံ့ စေဖို့ရန် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ဖို့ ရည်စူးထားပါတယ်။"

-နောက်တစ်မျက်နှာ-

ဖေဖော်ဝါရီလ 2023 ခုနှစ်၊ ဘုတ်အဖွဲ့၏ ဆုတ်ခွာခြင်း အစီအစဉ် ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များသည် နိုဝင်ဘာလ 2022 ခုနှစ် အစီရင်ခံစာကို ပြန်လည်သုံးသပ်မှုပြုခဲ့ပြီး တွေ့ရှိချက်များနှင့် တိုးတက်မှုကဏ္ဍများကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းခဲ့ကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

"2023 ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ပြန်လည်ဆုတ်ခွာခြင်းအပြင် ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များဟာ ဧပြီလ 19 ရက်၊ 2023 ခုနှစ် တုန်းက ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးရဲ့ ပုံမှန်စီစဉ်ထားတဲ့ လုပ်ငန်းအပိုင်းကို နိုဝင်ဘာလ 2022 ခုနှစ် စောင့်ကြည့်လေ့လာသုံးသပ်ချက်အစီရင်ခံစာမှ တွေ့ရှိချက်တွေကို ပြန်လည်သုံးသပ်ခဲ့ပြီး ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါတယ်" ဟု အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။ "အဖွဲ့ဝင်မှတ်ချက်များဟာ တွေ့ရှိချက်များနဲ့ပတ်သက်ပြီး အများအားဖြင့် သဘောတူကြပြီး ဘုတ်အဖွဲ့ 'တစ်ခုလုံး' အနေဖြင့်နဲ့ ထိရောက်ပြီး အကျိုးဖြစ်ထွန်းတဲ့ လုပ်ဆောင်ချက်တွေကို သေချာစေဖို့ရန် မိမိတို့ဘက်မှ တာဝန်ခံမှု ပိုကောင်းစေဖို့ အကြံပြုပါတယ်။"

Cognia စောင့်ကြည့်လေ့လာသုံးသပ်ချက်အစီရင်ခံစာသည် အောက်ပါ "နောက်ထပ်အဆင့်များ" ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် DCSD အား တိုက်တွန်းခဲ့သည် -

- တွေ့ရှိချက်များကို သက်ဆိုင်သူများထံ ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး မျှဝေခြင်း။
- ဘုတ်အဖွဲ့သည် ပရော်ဖက်ရှင်နယ် သင်ခန်းစာများမှ ထိရောက်သော ဘုတ်အဖွဲ့အုပ်ချုပ်မှု အကောင်းဆုံးအလေ့အကျင့်များကို အပြည့်အဝ အကောင်အထည်ဖော်ကြောင်း သေချာစေခြင်း။
- ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်လက်စွဲစာအုပ်ကို ဆက်လက်ပြင်ဆင်မှုပြုခြင်း။
- ပေါ်လစီများနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ အားလုံးသည် လက်ရှိနှင့် သက်ဆိုင်ကြောင်း သေချာစေရန် ပုံမှန်ပြန်လည်ပြင်ဆင်မှုပြုခြင်းနှင့် အပ်ဒိတ်လုပ်ခြင်း။
- ခရိုင်သည် Cognia စွမ်းဆောင်ရည်စံနှုန်း 1.5 အတွက် မျှော်မှန်းချက်များကို ပြည့်မီပြုဖြစ်သောကြောင့် ၎င်း၏လုပ်ရိုးလုပ်စဉ်အသိအမှတ်ပြု ထိတွေ့ ဆက်ဆံမှုပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းကို ဇွန်လ 30 ရက်၊ 2027 မတိုင်မီ လက်ခံဆောင်ရွက်ခြင်း။

Cognia မှ DCSD ကို ဇွန်လ 30 ရက်၊ 2027 ခုနှစ် အထိ အပြည့်အဝအသိအမှတ်ပြုပါသည်။ အကျိုးအမြတ်မယူသော အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုဖြစ်သည့် Cognia™ သည် မူလတန်းနှင့် အလယ်တန်းကျောင်းများကို အသိအမှတ်ပြု သည့် နိုင်ငံပေါင်း 80 ခန့်ရှိ ကျောင်းသားပေါင်း 25 သန်းနှင့် သင်ကြားရေး ဆရာ တစ်သန်းဖြင့် အဖွဲ့အစည်းပေါင်း 36,000 ကျော်ကို ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသည်။

DCSD အတွက် Cognia စောင့်ကြည့်လေ့လာသုံးသပ်ချက် အစီရင်ခံစာ အပြည့်အစုံသည် ခရိုင်ဝဘ်ဆိုဒ် [ဤနေရာ](#)တွင် ရှိသည်။